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Par MK noteikumu projektu „Vispārīgās valsts autoceļu būvdarbu izpildes un kvalitātes prasības 

atbilstoši autoceļu noslogojumam” 

Biedrība “Latvijas Ceļu būvētājs” (LCB) ir sarūgtināta par veidu kādā ir notikusi augšminētā 

Ministru kabineta (MK) noteikumu projekta izskatīšana MK sēdē š.g.14.oktobrī, jo minētais 

dokuments nebija līdz galam saskaņots un pārrunāts ar profesionālām ceļu būves organizācijām.  

LCB jau pauda savu viedokli, ka pēc tam, kad Saeima Būvniecības likumā un MK Autoceļu 

un ielu būvnoteikumos noteiktās prasības ir attiecinājusi uz visu īpašnieku ceļiem, ir kļūdaini MK 

noteikumu 1. punktā noteiktās kvalitātes noteikumu prasības attiecināt tikai uz valsts pārziņā 

nodotajiem ceļiem, atļaujot pārējiem tirgus dalībniekiem strādāt pēc kādām citām kvalitātes 

prasībām. Joprojām uzskatām, ka ja jau MK šādus noteikumus pieņem, tad tiem būtu jābūt 

saistošiem visā valsts teritorijā, jebkurā rīcībā ar valsts, pašvaldību un uzņēmumu (komersantu) 

ceļiem - vienotiem visā valstī. Satiksmes ministrija (SM) taču uzrauga būvdarbu kvalitāti tikai uz 

valsts ceļiem, bet Autoceļu specifikāciju prasības parējiem ceļu īpašniekiem ir brīvprātības 

jautājums. 

LCB joprojām uzskata, ka ja jau likumdevējs vienotas prasības ir attiecinājis arī uz visiem 

ceļiem un ielām, tad kāpēc pieņemtie MK kvalitātes noteikumi veido nekonsekventus autoceļu 

būvniecības kvalitātes prasību regulējumus?  

Bez tam LCB bija virkne tehnisku priekšlikumu, kuri pieņemtajā dokumentā nav  iekļauti, 

bet radīs būvniekiem virkni nepārvaramu problēmu: 

1) Noteikumu 4. punkts būtu jāpapildina ar piebildi: ”tādā apjomā, kā to paredz 

būvprojekts; 

2) Noteikumu 6. punktā būtu precizējams, ko nozīmē vārdu kopa „pēc iespējas”? 

Saskaņošanu ar ko: pašvaldībām, CSDD, Ceļu policiju vai ar ko citu? 

3) Noteikumu 39. punktu piedāvājām iesākt ar precizējumu: „Būvprojektā atspoguļotais 

autoceļa noslogojums” un tālāk kā tekstā. 

Biedrība LCB aicina Ministru Prezidenti neizsludināt minētos MK Noteikumus un 

nosūtīt atpakaļ SM Noteikumu projekta precizēšanai un saskaņošanai ne tikai ar LCB, bet 

arī ar pašvaldībam un komersantu pārstāvjiem. 
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